
Aprobat in sedinta Consiliului Local Rupea,  

azi data de ____________,cu amendamente/fara amendamente. 

 
 

 

PROCES VERBAL 

 

 

Încheiat azi, 9.02.2023, ora 15  în cadrul ședinței extraordinare  (de indata ) a 

Consiliului Local Rupea. 

  

 Presedinte de sedinta, d-nul Serban Ovidiu Ioan 

Se face prezenta consilierilor locali si sunt prezenti 12 consilieri din totalul de 14, 

lipsesc urmatorii:  d-na Antal Maria si d-nul Grusea Lucian. 

 

Este prezent  primarul orasului Rupea, d-nul Opris Alexandru. 

 

Sedinta este statutara si se pot adopta hotarari. 

 

Se supune la vot procesul verbal de la sedinta anterioara si se aproba in 

unanimitate de 12 voturi. 

 

 Se da citire la ordinea de zi, conform convocatorului: 

 

1. Proiect de hotărâre privind modificarea H.C.L. nr.77/2022 referitor 

proiect „Asigurarea infrastructurii pentru transportul verde –ITS in 

orasul Rupea” 

 

2. Proiect de hotărâre privind actualizare domeniu public strazi. 

 

Se supune la vot ordinea de zi si cu unanimitate de 12 voturi se aproba. 

 

1. Proiect de hotărâre privind modificarea H.C.L. nr.77/2022 referitor proiect 

„Asigurarea infrastructurii pentru transportul verde –ITS in orasul Rupea” 

 

 Comisiile: urbanism, economica si juridica dau avize favorabile in scris. 

Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate de 12 voturi. 

 

2. Proiect de hotărâre privind actualizare domeniu public strazi. 

D-nul primar: toate masuratorile sunt realizate cu fonduri din bugetul nostru, altfel 

pierdeam finantarea si fara intabularea strazilor nu puteam accesa proiecte pe fonduri 

europene. 



Comisiile: urbanism, economica si juridica dau avize favorabile in scris. 

Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate de voturi, 12 

voturi. 

 

D-na secretar: va informez despre Domeniul Public, este Curtea de Conturi 

pentru verificarea unor masuri de la controlul anterior, va aduc la cunostinta ca sunt 

foarte multe drumuri vicinale care au fost intabulate, unele trebuiau radiate, in functie de 

situatie, este o munca de durata. 

Am intabulat urmatoarele: imobilul Primariei, Canalul Colector, Cresa 

oraseneasca, Biblioteca, Casa de Cultura, strada Republicii, Strada Sergent Boieriu 

Nicolae, Caminul Fiser,  

In domeniul Public: Scoala Gimnaziala, Gradinita Fiser, Liceul St. O. Iosif, 

documentatie Gradinita cu Proiectul in derulare,  

Actualizate: Piata, strazile, drumuri (de la 24 la 2000 aproximativ), drumuri 

vicinale, canalizarea Fiser,  (PNDL1), Statia de Transfer Deseuri, Rampa Deseuri 

Menajere iar de radiat pozitii: Scoala de la Turn, Cinematograful si Spitalul de sus, Parcul 

mic de intabulat. 

 

D-nul Helwig Karl – domnilor colegi, avem nevoie de viceprimar si va rog sa va 

decideti in acest sens, ca sa avem un viceprimar. 

 

D-nul Primar: pentru sedinta ce va avea loc joia viitoare, pentru ca nu am primit 

sentinta de la Judecatoria Rupea, cu privire la urmatorul consilier. 

 

D-nul Primar: in legatura cu lemnele de foc, avem o problema in sensul ca anul 

trecut am livrat 10000 m sterni, va rog sa hotaram impreuna, sa facem un regulament, cui 

sa dam si ce cantitate, pentru ca avem situatii unde la o adresa sunt mai multe familii dar 

sa avem in vedere ca nici nu facem profit suntem aproape pe zero. Sa gandim aceasta 

problema si sa facem impreuna un regulament. 

Se declara sedinta inchisa. 

 

SECRETAR GENERAL U.A.T.               INTOCMIT, 

        CONSILIER JURIDIC, 

       Jr. Roman Ioana Madalina    Jr. Adrian Ilie Boriceanu 

 

 


